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Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde torsdag 7 
december 2023 
Plats: Teamsmöte 
 

 Närvarande: Lisa Klasson, Fanny Nordqvist Darell, Ellinor Karlsson, David 

Svantesson, Magnus Edén, Felicia Norén, Elisabeth Ledin, Camilla Nermark, 

Charlotte Carlstedt och Emelie Westin 

Frånvarande: Marianne Leckström, Pauline Pertoft och Josefine Bodin 

 

SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN 

1. Genomgång av föregående protokoll 

Inga synpunkter eller frågor.  

2. Information och utvärdering Kommunala Lantmäteridagar hösten 2023, 
Magnus med flera 

30 färre deltagare än på förra årets konferens men ändå 80 deltagare och 
budgeten gick ihop. Det kan vara en trend med minskat deltagande på 
konferenser när många kommuner har sparkrav. Inför kommande konferenser 
kommer vi behöva titta mer på kostnaderna. Se över om vi kan ha med både 
kvällsaktivitet och inspirationsföreläsare exempelvis.  

Utvärderingen från konferensen ser väldigt bra ut och deltagarna på konferensen 
var generellt positiva. Lisa sparar ner utvärderingen i samarbetsrummet för de 
som vill läsa mer i detalj. 

 

3. Information 3D-seminarium hösten 2023, Elisabeth, Pauline med flera 

Många sena anmälningar som gjorde att det till slut blev 75 deltagare. De som var 
med och arrangerade från Trollhättans kommun gjorde en 
marknadsföringskampanj hos grannkommunerna som kan ha hjälpt upp 
deltagandet. 3D-gruppen önskar en egen rollup till kommande konferenser 
liknande den som finns för Lantmäteridagarna.  

Även efter 3D-seminariet gjordes en utvärdering som också kommer läggas upp i 
samarbetsrummet. Det var generellt positiva omdömen. Viss förbättringspotential 
finns för den workshopen som genomfördes och här har 3D-gruppen redan börjat 
titta på hur det ska styras upp till nästa gång med utsedda samtalsledare.  

4. Information Lantmäteridagar våren 2024, Emelie med flera  

Datum för konferensen är 21–22 maj och lokalen blir stadsmuseet i Göteborg. 
Renoveringen av stadsmuseet ska vara klar till konferensen dock finns det ingen 
fika att boka via museet så det blir catering. Gruppen har haft ett planeringsmöte 
och ytterligare ett inbokat.  



 

 

5. Information Strategidag och styrelsemöte Karlstad, Lisa 

Lennart tackades av och Lisa hade med glögg och choklad som avskedsgåva 
från föreningen. Lennart höll i en rundvandring i Karlstad med bland annat visning 
av arenan som fick stadsbyggnadspriset. I övrigt så diskuterades det att det är 
tufft för flera konferenser med deltagandet. Det bestämdes att ingen höjning av 
konferensavgifterna görs till nästa år. Konferenströjor som vi som arrangerar 
konferenserna kan bära under konferensen är på gång. Det blir vita tröjor med 
blått tryck. 

6. Information från Kurs- och konferensseminariet 25 oktober, Pauline 

Lisa drog lite kort utifrån anteckningarna från Kurs- och konferensseminariet. Det 
efterfrågades mer erfarenhetsutbyte mellan Kommittéerna. Någon kommitté 
använder sig av en app. i samband med konferenserna. Det finns även en 
PowerPoint med en presentation av föreningen som går att använda. Den grafisk 
profilen för föreningen finns på hemsidan. 

7. Verksamhetsplan 2024, Lisa 

Inga synpunkter på den verksamhetsplan som är framtagen. 

8. Verksamhetsberättelse 2023 (jan 2024), Lisa 

Lisa gör verksamhetsberättelsen och skickar ut för synpunkter i januari. 

9. Förslag till ny kommittémedlem. Camilla Nermark  

Camilla Nermark som jobbar i Båstads kommun väljs in i Lantmäterikommittén. 
Camilla N kommer att ingå i gruppen som planerar 3D-seminariet.  

Förslag på förstärkning till 3D-gruppen är Jakub Pelka som jobbar med 3D-
utvecklingen i Halmstads kommun. Lisa tar kontakt med Jakub och kollar om han 
är intresserad. 

Förslag på att någon från Uppsala kommun borde vara med i 
Stockholmsgruppen. Magnus kollar om han kan få fram något namn. 

10. Stadsbyggnad, artikelidéer, Pauline  

Tre från 3D-seminariet var intresserade av att skriva artiklar och kontaktuppgifter 
till dessa är skickade till tidningen. 

I övrigt ska vi hålla öron och ögon öppna gällande intressanta uppslag. 

11. Övriga frågor, alla 

12. Nästa sammanträde 

30 januari kl. 13:00 


